
                                           Z  A  P  I  S  N  I  K 
 
deveta seje sveta Krajevne skupnos  Črni Vrh, ki je bila v ponedeljek,  
13. 11. 2023 ob 19.00 uri v sejni sobi Krajevne skupnos  Črni Vrh v prisotnos : 
Gregor Rupnik, Veronika Škedelj, Aleksandra Rupnik, Florjan Lampe, Matej 
Bonča, Robert Rupnik, Anej Leban 
 
Odsotni: Andraž Bizjak, Metod Habe, Lovrenc Habe opr., 
 
 
Predlog dnevnega reda: 
 

1. Potrditev dnevnega reda 
2. Potrditev zapisnika prejšnje seje 
3. Tekoča problema ka 
4. Razno 

 
                                                     Ad. 1. 
 
Na predlagani dnevni red ni bilo pripomb. 
 
                                                      Ad.2. 
 
Člani sveta so potrdili zapisnik osme seje. 
 
                                                      Ad. 3. 
 
Za izgradnjo čis lne naprave še vedno potekajo pogovori med Občino Idrija in 
Vitdomom. 
 
Ker še nismo dobili izvajalca za obnovo zidu okrog pokopališča smo sredstva 
namenjena za obnovo zidu prerazporedili in sicer za javno pot Predgriže- 
Podjesen, kjer se bo asfal ralo najbolj problema čne dele ces šča. 
 
Prebrana je bila prošnja ga. Mete Zajec, glede propustov na javni po  Zadlog- 
Mala Gora in razširitvi nekaterih ovinkov. Člani sveta si bodo lokalno cesto 
ogledali in posredovali prošnjo na ustrezne občinske službe. 
 
Ko bodo pri Vodnjaku postavili luč javne razsvetljave je potrebno poda  še 
pobudo, da jo postavijo še na križišču za Javornik. 
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Še enkrat je potrebno posla  na Občino Idrija pobudo za projekt za izgradnjo 
pločnika od odcepa Ski Bor do odcepa za Vitadom oz. Bencinskega servisa ter 
skozi naselje Predgriže, z ureditvijo avtobusnega postajališča Predgriže. 
 
Glede odlaganja bioloških odpadkov nam je g. Vanek iz Komunale Idrija sporočil, 
da iz KS Črni Vrh ni bilo pravega odziva, glede ureditve domačih kompostnikov. 
Zato ima Komunala Idrija namen poleg ostalih smetnjakov  names  še 
smetnjak za biološke odpadke. Čemur pa KS Črni Vrh nasprotuje. 
Komunali Idrija bomo predlagali, da dokler niso urejeni ekološki otoki naj s 
smetnjakom za biološke odpadke počaka. Zaprosili jo bomo tudi za seznam, kdo 
ni oddal prijave za odlaganje bioloških odpadkov v domač kompostnik. 
 
Dobili smo prošnjo prebivalcev Predgriž, hišna številka 38, 39 za postavitev 
prometnega ogledala za izboljšanje preglednos  pri vključevanju s stranske 
ceste na državno cesto R1-207/1058 Godovič – Črni Vrh. Priključek se nahaja v 
naselju Predgriže in je namenjen za dostop do stanovanjskih objektov. 
 
Iz IKRE smo dobili dopis za brezplačni tečaj za računalništvo in sicer š ri 
pedagoške ure. Določili smo kontaktno osebo, ki nas bo o vsem pravočasno 
obveščala. 
 
Osnovna šola Črni Vrh in Krajevna skupnost Črni Vrh sta sklicale sestanek vseh 
delujočih društev na črnovrški plano  in sicer za ponedeljek, 20. 11. 2023. 
 
Članom sveta je bil prebran zapisnik Kuda Sloga Črni Vrh glede prihodnos  
(inves cij) celotnega poslopja Črni Vrh 84. 
. 
Mežnarjeva hiša je odkupljena. 
 
V le  2025 je v planu rekonstrukcija ceste mimo šole ali varna šolska pot . Sedaj 
se pridobiva gradbeno dovoljenje za kanalizacijo. 
 
Ravno tako je v letu 2025 v planu rekonstrukcija vaškega trga in ureditev potoka 
v Balilo. 
 
Prebrana je bila tudi prošnja Kulturnega društva Moški pevski zbor Pobje, ki so 
nas zaprosili za finančno pomoč pri prireditvi Prižig lučk na črnovrškem trgu. 
Člani sveta so soglasno sklenili, da se omenjenemu društvu plača račun v 
skupnem znesku 500,00 €. 
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Prebrana je bila tudi prošnja Društva prijateljev mladine Črni Vrh, saj so nas 
zaprosili za finančno pomoč pri vsakoletnem Miklavževanju. 
Člani sveta so se soglasno odločili, da se omenjenemu društvu plača račun v 
skupnem znesku 1.212,08 €. 
 
Prejeli smo prošnjo društva ŽePZ Ivan Rijavec, zaprosili so nas za finančno 
pomoč pri njihovem delovanju. 
Člani sveta so se soglasno odločili, da jim plačamo račun v skupnem znesku  
150,00 €. 
 
Seja je bila zaključena ob 21,15 uri. 
 
Zapisala:                                                                               Predsednik sveta KS: 
Dorica Tominec                                                                     Gregor Rupnik 
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